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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 04. 2023 

 

 

 

Haburová: 

Ja mám jeden podnet a síce súvisí s označením, kruhových objazdov hore pri stanici a dolný 

pod nemocnicou. Ide o to, že smer na Košice je vyznačený smerom na výpadovku, na objazd 

mesta, ale Slovenské Nové Mesto je vyznačené smerom na Komenského ulicu. Či by nebolo 

dobre prehodnotiť, pretože tá Komenského ulica je absolútne preťažená. Ja som aj teraz išla 

schválne ráno tade sa pozrieť, najmä pred nemocnicou, parkoviská a pod. Stáli ľudia, vôbec, 

akože autá sú zaparkované tam hej, čiže problém je prejsť vôbec aj pre nás Trebišovčanov 

a keď niekto chce ísť cudzinec do Slovenského Nového Mesta, tak samozrejme, nech ide cez 

objazd. No, to je jedna strana, ale skúste ísť od sídliska Juh a tiež na tom spodnom, dolnom 

kruhovom objazde, je smer na nemocnicu je vyznačený ako na hlavnú ulicu. Tak neviem, či 

tam chyba nastala, alebo, ja len toto by som chcela, lebo ma oslovili niektorí šoféri.  

 

PhDr. Čižmár: 

Celé značenie aj v rámci nových kruhových križovatiek je v súlade s novým projektom 

dopravného značenia, ktorý bol usmernením, alebo predložený práve zo strany 

kompetentných orgánov, čiže mesto nezasahovalo svojvoľne do značenia. Postupovalo, aj 

investor postupoval v zmysle konkrétneho projektu značenia, ale je to otázka na zváženie 

a možno na ďalšie riešenie. Takže určite aj v tejto veci budeme kontaktovať tých, ktorí 

o tomto projekte rozhodovali.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

oddelenie výstavby a majetku 

TS mesta Trebišov 

 

 

 

 

 

 


